

《单词百科:glutamine是什么意思?glutamine怎么发音?glutamine的解释和用法》

英语单词glutamine是什么意思?glutamine怎么读?glutamine怎么发音?简答网为您整理了glutamine的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



glutamine怎么读

glutamine的读音:['glu:t mi:n]

glutamine的意思

1、n.谷氨酰胺;

glutamine的双语例句

1、The amide nitrogen of glutamine or asparagine functions more effectively than ammonia.

谷酰胺或天门冬酰胺的酰胺氮作用较氨更有效.

2、 The present invention provides a curd, which is characterized in that the curd contains glutamine aminotransferase.

本发明提供一种豆腐, 其特征在于, 所述豆腐中包含有谷氨酰胺转氨酶.

3、 Glutamine is conditionally essential acid, is considered to be an important fuel for immune cells.

谷氨酰胺是机体内条件必需氨基酸, 是免疫细胞的重要底物.

4、 Glutamine combined with rush had some synergetic effect on supporting bowel barrier function.

联合应用谷氨酰胺和生长激素可改善肠粘膜功能.

5、 Acid, Whey Protein, Soy Protein, Amino Acids, Creatine, Glutamine Acid.

采购产品酸, 乳清蛋白, 大豆蛋白, 氨基酸, 肌酸, 谷氨酰胺酸.

6、 Glutamine may prevent the bacteria translocation and strengthen gut barrier function in severe acute pancreatitis.

加强肠黏膜防御功能, 是治疗急性重症胰腺炎的有效制剂.

7、 The L-glutamine can also relieve the ache of your muscle and quicken the recovery speed.

谷氨酰胺还可以缓解肌肉酸痛, 加快恢复速度.

8、 Optically pure D-glutamine was prepared by biotransformations of DL-glutamine manufactured by chemical synthesis.

报道了以化学合成和生物转化的方法制备光学纯D - 谷氨酰胺.

9、 Objective To investigate the effect of glutamine (Gln) on soluble interleukin 2 receptor (sIL-2 R) of obstructive jaundice (OJ) rats.

目的探讨免疫营养剂谷氨酰胺 (Glutamine, Gln)
对梗阻性黄疸大鼠可溶性白细胞介素2受体 (sIL-2R) 的影响.

10、 Glutamine rather than ammonia may be the preferential substrate.

谷酰胺可能是比氨还要合适的底物.

11、TDAG 51 protein is rich in PQ (praline-glutamine) motif at the C terminal.

TDAG51是PQR (proline-glutamine-rich) 蛋白,在其C - 端富含PQ即脯氨酸和谷氨酰胺.

12、Glucose or glutamine limitation decreased specific growth rate.

葡萄糖或谷氨酰胺限制引起比生长速率下降.

13、Main free amino acids are glutamine and glutamic in glutamine fermentation process.

谷氨酸胺发酵过程代谢的主要游离氨基酸是谷氨酸胺和谷氨酸.

14、The physiological characteristic of L-glutamine and its applications will be discussed in this paper.

本文阐述了L - 谷氨酰胺生理特性及其应用.

15、Glucose and glutamine metabolism in cultured mammalian cells in this paper.

综述体外培养哺乳动物细胞的葡萄糖和谷氨酰胺代谢.

以上是简答网为您整理的glutamine怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于glutamin

e的用法、glutamine的释义

、glutamine的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/glutamine>